

	<i>Coming into Force</i>	<i>Entrée en vigueur</i>	
Coming into force	<b>28. (1) Sections 2 and 25 shall be deemed to have come into force on April 1, 1992.</b>	<b>28. (1) Les articles 2 et 25 sont réputés entrés en vigueur le 1<sup>er</sup> avril 1992.</b>	Entrée en vigueur
Idem	<b>(2) Sections 3 to 8 shall be deemed to have come into force on December 10, 1992.</b>	<b>(2) Les articles 3 à 8 sont réputés entrés en vigueur le 10 décembre 1992.</b>	Idem
Idem	<b>(3) Sections 9 and 11 to 13 shall be deemed to have come into force on January 1, 1993.</b>	<b>5 (3) Les articles 9 et 11 à 13 sont réputés entrés en vigueur le 1<sup>er</sup> janvier 1993.</b>	5 Idem
Idem	<b>(4) Sections 10 and 14 shall come into force or be deemed to have come into force on April 1, 1993.</b>	<b>(4) Les articles 10 et 14 entrent en vigueur ou sont réputés entrés en vigueur le 1<sup>er</sup> 10 avril 1993.</b>	Idem
Idem	<b>(5) Sections 15 and 16 shall come into force or be deemed to have come into force on March 1, 1993.</b>	<b>(5) Les articles 15 et 16 entrent en vigueur ou sont réputés entrés en vigueur le 1<sup>er</sup> 10 mars 1993.</b>	10 Idem
Idem	<b>(6) Sections 17 to 24, 26 and 27 shall come into force on a day to be fixed by order of the Governor in Council.</b>	<b>15 (6) Les articles 17 à 24, 26 et 27 entrent en vigueur à la date fixée par décret du gouverneur en conseil.</b>	Idem 15